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 Protokoll 
 
 Styrelsemöte i Storsjöns Segelsällskap 

 
 Datum:  2009-03-10 
 Tid: 19:00  
 Plats: Östersunds Advokatbyrå, Prästgatan 39, Östersund 
 
 Närvarande: 
 
 Kjell Sundström Ordförande i Göran Fürstenbergs frånvaro 
 Lars Nordberg Sekreterare 
 Olof Ternström 
 Stickan Hedblom 
 Eva Dadell  (kom ca 2000 och deltog endast i rapport kring Jollesektionen) 
  
§1 Ordförande öppnar styrelsesammanträdet.   

  
§2 Genomgång av föregående protokoll.  
  
 Lars Nordberg gick igenom föregående styrelseprotokoll. Protokollet justerades. 
  
§3 Ekonomi. 
 
 Föredrogs av Kjell. 
 
 Baracken är nu betald, 15.000,-. Räkning till SV Seglarförbundet, 7.166,- är 

betald. Telias 2 anknytningar på gamla varvet och på nya varvet, 465,- + 375,- 
är betalt, Jämtkraft 1.471,- + 1.598,- + 848,- är betalt samt inkopplingskostnaden 
på nya varvet, 19.699,- är betalt. Utgift Storsjöhyttan, 2.520,- i medaljer för ev 
hedersmedlemmar i framtiden är betald. Totalt har för perioden 55.339,- 
betalats. 

 
 Det har inkommit bidrag på 2.400,- från Öppna Dörrar (fd Handslaget). 
 
 350.000,- har tagits ut från plusgirot och satts in på konto i Nordea för att sprida 

riskerna och att planera för eventuella lånebehov framledes. Kvar på plusgirot är 
då 155.140,- fn. 

  
 Inget särskilt beslut fattades. 
 
§4 Post. 
 
 Inget fanns att rapportera.  
 
 Inget särskilt beslut fattades. 
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§5 Rapporter     
 
 Jolle 
 
 Föredrogs av Eva Dadell. 
 
 5 st från Jollesektionen åker till sammankomsten 15/3 vid Höga Kustenbron. 
  För idrottsstipendium Belöna unga ledare föreslås Victor Högbom. 
 
 Beslut: Styrelsen tillstyrkte förslaget att Victor Högbom erhåller stipendium. 

 
Kölbåt 

 
 Inget särskilt fanns att avhandla för tillfället, vi saknar fortfarande en ansvarig. 
 
 Inget särskilt beslut fattades. 
 
 Segelbåtens dag: 

 
Lämnades till nästa möte att diskutera. Inget särskilt beslut fattades i övrigt. 
 
Neptunregattan: 
 
Ekonomisk kalkyl har lämnats av Jan Naumburg och den genomgicks och 
diskuterades. Det konstaterades att brytpunkten synes gå vid 22 deltagande båtar 
och att det måste till 20 båtar för att tävlingen skall bli av. Kostnaden är 
tämligen konstant, men intäkterna ökar med fler deltagande båtar. Styrelsen 
konstaterade att det finns en risk men att det inte går att komma längre i 
utredning om detta fn. Frågan om var Neptunkryssarna skall placeras under 
regattan diskuterades inte.  
 
Bilaga 1 till detta protokoll. 
 
Anläggning: 
 
Traktor: 
 
Kjell har letat och hittar div traktorer söderut som kan vara intressanta. En 
diskussion kring detta följde och om vi behöver en lastare eller inte osv. Kjell 
ställde frågan om klubben accepterar att betala resekostnader om han åker 
söderut och tittar på ett antal traktorer.  
 
Beslut: Kjell fortsätter att leta. Klubben ersätter rese och övernattningskostnader 
till skäligt belopp enligt gängse ersättningsnorm tex i Jollesektionen. 
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Kranen: 
 
Föredrogs av Olle:  
 
Frans har träffat kommunen om ev ny placering av kranen strax hitom 
Jamtlibryggan och de synes vara muntligen överens om att detta skall bli en bra 
placering och man går vidare med det projektet. Gamla kranen skall förstärkas, 
höjas och användas efter gjutning av nya fundament på denna plats om 
godkännandet och bygglovet går igenom. Vi måste göra en markundersökning 
först dock.  
 
Beslut: Nya måtten på kranen skall lämnas av Kjell till Sören Eriksson inför 
ombyggnationen. 
 
Annons: 
 
Det konstaterades att det skrivna avtalet med ÖP även omfattar 2009.  
 
Bilaga 2 till detta protokoll. 
 
Nästa möte:  Hålls enligt tidigare beslut 7/4 kl 1900 på Östersunds Advokatbyrå 
 

 Därmed avslutades styrelsemötet och ordföranden tackade alla närvarande för 
 visat intresse.  
 
 Vid protokollet: 
 
 
 Lars Nordberg 
 
 Justeras:  
   
  
 Kjell Sundström   Stickan Hedblom 
 


